



如何換領優惠？

1. 選定 Goji Studios 會所地址使用優惠 (地址：<https://gojistudios.com.hk/zh-hant/>)
2. 於各會所向員工出示英國保誠團體醫療保險會員咭、有效香港身份證正本及填寫 Goji 訪客登記表格即享優惠

How to redeem offers?

1. Select one of the Goji Studios to redeem offers (location: <https://gojistudios.com.hk/>)
2. Register with your Prudential Group Medical Insurance Membership Card, valid original copy of HKID and complete the Goji Guest Registration Form in Goji Club to enjoy offer

條款及細則

- 指定會籍購買優惠適用由 2020 年 7 月 7 日至 2021 年 6 月 30 日。優惠需於 2021 年 6 月 30 日 11:59pm 前使用，逾期無效恕不補發。
- 兌換優惠時，須向 Goji 出示英國保誠團體醫療保險會員咭、有效香港身份證正本及填寫 Goji 訪客登記表格，詳情請瀏覽 <https://gojistudios.com.hk/zh-hant/privacy-policy/>。
- 優惠只限由合資格者一人使用一次。一經購買，不可轉售或轉讓。
- Goji 保留終止或變更此優惠之條款及細則之權利，恕不另行通知，並不承擔任何責任。
- 如有任何爭議，Goji 保留最終決定權。如內文之條款及細則的英文版本及中文版本出現歧異，均以英文版本為準。
- 此優惠由 Goji 提供，如有任何查詢，請直接與 Goji 聯絡。

Terms and conditions

- The Basic Plan membership offer is valid from 7 July 2020 to 30 June 2021. This offer is valid for redemption until 23:59pm, 30 June 2021, after which it will be invalid.
- Prior to redemption, the guest agrees to present Prudential Group Medical Insurance Membership Card, provide a valid original copy of HK Identity Card, sign and complete the required Goji Guest Registration Form to Goji. Please refer to Privacy Policy at <https://gojistudios.com.hk/privacy-policy/>
- This offer can only be redeemed once by one (1) person who meets the defined criteria. Once purchased, this offer cannot be resold and transferred to another person.
- Goji reserves the right to withdraw or to modify this Offer and/or the Terms and Conditions at any time without prior notice and with no liability.



- In the event of dispute, Goji reserves the right to rule on the final interpretation, judgment and conclusive decision. In case of variations noted between English and Chinese versions of the Terms & Conditions, the English version prevails.
- The offer is provided by Goji, for any enquiries, please contact Goji directly.